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0:00 

поговоримо далі про південь нашої 

0:02 

держави і загалом про ситуацію у морі і 

0:04 

на фронті загальний зал 8 ракет у 

0:07 

Чорному морі залишається один російський 

0:10 

корабель з крилатими ракетами калібр про 

0:13 

це військово-морські сили ЗСУ пишуть у 

0:15 

своєму телеграмі крім того росіяни також 

0:18 

продовжують контролювати морські 

0:19 

комунікації в Азовському морі там також 

0:22 

на чергуванні один ракетоносій за даними 

0:25 

військово-морських сил ЗСУ Середземному 

0:28 

морі зафіксували 10 російських кораблів 

0:30 

з них 5 носій у крилатих ракет калібр 

0:33 

їхній зал загальний 76 ракет 

0:38 

про це та не тільки будемо говорити з 

0:40 

нашим наступним гостем Сергій Братчук 

0:42 

Речник Одеської обласної військової 

0:44 

адміністрації долучається пане Сергію 

0:46 

Добрий вечір 

0:48 

Слава Україні Слава збройним силам Вітаю 

0:51 



вас героєм Слава щодо небезпеки з моря 

0:54 

от Ми щойно я озвучив інформацію яку нам 

0:57 

повідомляють у збройних силах України чи 

1:00 

аналізуючий порівнюючи з попередніми 

1:03 

днями тижнями чи зменшилась ця загроза 

1:06 

після деокупації Херсона українською 

1:08 

армією І от зокрема ми вже озвучували в 

1:11 

ефірі про те що не виходять адмірали 

1:15 

флотилій російської зі своїх портів 

1:18 

вочевидь бояться так що можете про це 

1:20 

сказати 

1:22 

ну по-перше хочу вам подякувати що 

1:24 

абсолютно вірно сказали Чорноморська 

1:26 

флодилія тому що немає флагмана у так 

1:29 

звану чорноморську плоту Російської 

1:30 

Федерації тому ми говоримо плати для 

1:32 

дійсно адмірали і Макарови Ігорович вони 

1:35 

там знаходяться в пунктах постійного 

1:37 

базування що стосується загроз то вона є 

1:41 

постійною на сьогодні тому що поки що 

1:44 

тимчасово не окуповано ще нашу 

1:46 

український Крим це справа часу лише 

1:51 

принципове питання зрозуміло що кримське 

1:53 

питання Я маю на увазі Вони повернулися 



1:55 

активно до порядку денного і я думаю що 

1:58 

з деокупації все відбудеться в цьому 

2:02 

питанні що стосується саме угруповання 

2:03 

чорноморського флоту то дійсно вони 

2:07 

сьогодні ці кораблі більше знаходяться 

2:09 

притискаючись до берегів тимчасово 

2:11 

окупованого півострову Вони знаходяться 

2:13 

у своїх базах тому що а тому що бойові 

2:17 

комарі їх ніхто не відміняв погода ще 

2:20 

досить тепла тут на півдні у нас 

2:22 

південних Тим більше у Криму і 

2:24 

різні аномалії можливі загроза є ще раз 

2:29 

кажу поки ми звільнимо наш Крим що 

2:31 

стосується вже говоримо про ситуацію в 

2:35 

нас на Одещині то в нас постійно лунають 

2:38 

сигнали повітряної тривоги звичайно ми 

2:39 

розуміємо що ворог може наносити ракетні 

2:43 

удари в тому числі і крилатим ракетами 

2:45 

калібр для цього говори Не треба 

2:47 

виходити власне у Чорне море лягати там 

2:50 

на бойовий курс тому що ну ракета така 

2:53 

за технічними даними що вона може 

2:55 

діставати не лише Одеської області А 

2:57 



інших регіонів нашої держави звичайно ми 

3:00 

говоримо про загрози з повітря тому що 

3:02 

стратегічна авіація ворожа вона діє з 

3:05 

території Білорусії біломосковії А також 

3:08 

власне з території Російської Федерації 

3:10 

саме з глибини Російської Федерації тому 

3:13 

що іще раз кажу це не такий які для 

3:15 

цього призначені Ну і говоримо про дрони 

3:18 

комунікації зараз інтенсивність Звичайно 

3:20 

у порівнянні 7 тижнями що були ще 

3:24 

декілька днів там тому 

3:26 

інтенсивність цих ударів є так вірніше 

3:28 

вона зменшилася розуміємо що тут на 

3:31 

півдні основна частина з тих понад 300 

3:34 

Дронів каже шахраї про які говорять 

3:36 

повітряні сили збивалося саме на теренах 

3:39 

Миколаївського регіону нашої області Я 

3:43 

так розумію що можливо якісь перемовини 

3:45 

з Іраном ідуть хоча 

3:47 

певна інформація доходи до того що Іран 

3:49 

Можливо там відмовився від співпраці з 

3:52 

Росією Що Мені особисто віриться дуже 

3:53 

мало але ситуація відслідковується в 

3:56 

нашому розвитку і сценарій відповідних 



3:59 

дій теж є ми бачимо підсилювався наші 

4:01 

системи протиповітряної оборони так що 

4:04 

наразі у ситуації якщо говорити загалом 

4:07 

оперативна от така 

4:09 

зараз telegram-канали поширюють певні 

4:12 

новини з кінбурзької коси не так далеко 

4:15 

вона від Одеси А чи є інформація яку ми 

4:19 

можемо озвучити в ефірі станом Назара 

4:23 

є інформація така є і перш за все 

4:27 

Нагадую що головний Інсайдер новин 

4:29 

особливо з районів бойових дій це 

4:33 

збройні сили України Це перше друге 

4:35 

режим не просто інформаційної течія коли 

4:38 

треба мовчати і це теж постулат який на 

4:41 

сьогодні щодо кінбурської коси інших 

4:43 

районів бойових дій він є головним і про 

4:46 

це власне говоримо тут на Одещині 

4:48 

говорять і наші колеги з Миколаївського 

4:51 

регіону і найголовніше про це просять 

4:53 

говорити також збройні сили України і де 

4:55 

важка бойова робота в нашому вчення - це 

4:59 

не просто не наповнені інформації 

5:02 

відповідних засобів 

5:04 



відповідних ЗМІ там чи телеграм каналів 

5:06 

в нашому навчання це життя українських 

5:08 

воїнів це треба зрозуміло зрозуміти тому 

5:11 

впевнений що все буде добре 

5:14 

бажаємо нашим хлопцям 4-5 нуль і на 

5:17 

цьому давайте поставимо три крапочки і 

5:19 

почекаємо офіційне повідомлення Все буде 

5:22 

добре 

5:23 

абсолютно з вами чекаємо все ж таки яким 

5:26 

чином це протистояння завершиться 

5:27 

впевнені що нашою перемогою пане Сергію 

5:30 

говорячи про звільнення Миколаївської 

5:32 

області ворог усе далі від Одещини 

5:36 

пересувається чи спадає Таким чином 

5:38 

певна загроза в певній мірі можливо з 

5:43 

вашого регіону 

5:46 

Ну сьогодні загроза у нас визволенням і 

5:49 

Херсона стає трошечки меншою звичайно 

5:51 

для Миколаєва хоча ситуація звичайно ми 

5:54 

говоримо про там ракетні комплекси 

5:57 

Відповідно ми говоримо про ті самі 

5:59 

калібри про які я сказав так само про 

6:01 

стратегічну авіацію Можливо там ствольна 

6:04 

артилерія кінця чи інші буде намагатися 



6:06 

вдарити знову-таки повернувся до 

6:08 

Кінбурзької коси це для Миколаєва дуже 

6:10 

теж важливо що стосується Одеси Звичайно 

6:14 

ця загроза не саме суходолу вона давно 

6:17 

відсунута Дякуємо і Херсону тепер і перш 

6:20 

за все звичайно Миколаївському регіону 

6:22 

наші фортеці Миколаївські дуже величезна 

6:26 

подяка і нашим збройним силам що змогли 

6:27 

ворога стримати і там до речі теж воюють 

6:30 

дуже багато наших одеситів і в Одесі 

6:32 

військові частини в тому числі 

6:35 

для Одещини ми звичайно ситуацію 

6:38 

Придністров'ї але тут я завжди намагаюся 

6:41 

перш за все побажати успіхів нашим 

6:44 

Молдавським друзям нашим союзникам тому 

6:46 

що це тимчасово окупована територія 

6:49 

республіки Молдови збоку Російської 

6:51 

Федерації сподіваюсь що е-е світовий 

6:54 

порядок він дійсно стає з діями України 

6:57 

на російсько-українському фронті більш 

7:00 

дієвим він зміниться безпека дійсно 

7:02 

стане безпечною перепрошую за тавтологію 

7:05 

для усього світу і Отакі джерела напруги 

7:09 



вони будуть зникати в тому числі і цих 

7:12 

не має бути тому для Одещини ще раз кажу 

7:15 

ракетні обстріли нам Є над чим працювати 

7:17 

сьогодні і працює зерновий коридор 

7:19 

сьогодні Одещина прекрасно розуміє що ми 

7:22 

є гуманітарним хабом великим для всієї 

7:24 

держави ми є зерновим хабом для всієї 

7:27 

держави тут до речі я думаю буде 

7:30 

доцільно сказати про те що звичайно 

7:33 

Одещина буде з хлібом на найближчі 

7:36 

декілька Це точно Ну так само що і 

7:39 

житниця України теж наповнена і тут за 

7:42 

це переживати не треба з хлібом будемо з 

7:45 

хлібом будемо з перемогою 

7:47 

пане Сергію я якраз буквально що не 

7:49 

хотів вас запитати про зерновий коридор 

7:51 

угоду як він працює зараз чи сьогодні 

7:55 

покидали судна порти українські зі 

7:58 

збіжжям 

8:00 

можу говорити про ситуацію станом на 12 

8:03 

листопада два сука вантажі покинули 

8:06 

тісно наші квартири пішли з відповідної 

8:08 

продукцією до країн Європи та Азії 

8:11 

Під завантаженням знаходиться це мова йде 



8:14 

про 80 80 тисяч тонн українського збіжжя 

8:19 

це два балкери які працюють відповідно 

8:21 

до програми 

8:23 

продовольчої У рамках Організації 

8:25 

Об'єднаних Націй це зерно піде до 

8:29 

Ефіопії це зерно піде до Ємена а також 

8:32 

до Афганістану тобто Україна витримує 

8:34 

всі свої міжнародні зобов'язання під 

8:37 

завантаженням знаходиться понад 20 

8:40 

кораблів є багато дуже заявок все 

8:43 

залежить від того як буде працювати 

8:45 

спільний координаційний центр який 

8:47 

власне проводить ту інспекційну 

8:50 

перевірку суден що ідуть до наших портів 

8:52 

або з наших портів до портів призначення 

8:55 

Я сподіваюсь що ми все-таки вийдемо на 

8:58 

обсяги жовтневі тому що ми знаємо 

9:01 

прекрасно що Росія вкотре показала хто 

9:03 

вона є насправді не просто країна 

9:05 

терорист чи країна брехун і тому 

9:08 

намагалася заблокувати роботу з одного 

9:10 

коридору в них нічого не вийшло і 

9:12 

сподіваюсь не вийде тим більше нагадаю 

9:14 



що Україна підписувала угоду з 

9:17 

Туреччиною та організацією Об'єднаних 

9:19 

Націй в цьому напрямку і працюємо це 

9:21 

буде добре 

9:22 

стосовно того як Росія виходила доволі 

9:25 

вони показово так вийшли із зернової 

9:28 

угоди потім повернулися відповідно зараз 

9:30 

уже Ердоган говорить про те що саме 

9:33 

перемови щодо зернової ініціативи вони 

9:36 

можуть стати майданчиком для перемог по 

9:39 

завершенню війни щодо підписання там 

9:41 

певних а документів з РФ Сподіваємось що 

9:45 

це буде звичайно ж капітуляція нашого 

9:47 

ворога Як ви вважаєте чи може дійсно 

9:50 

майданчик зернової угоди вже побудований 

9:53 

стати майданчиком для майбутніх перемов 

9:56 

із Москвою 

9:59 

фундамент для переговорного майданчика 

10:02 

заклали збройні сили України на цьому 

10:04 

треба стояти Ми на цьому не будемо 

10:06 

стояти тому звичайно цінуємо зусилля 

10:08 

всіх наших міжнародних партнерів 

10:10 

союзників які докладають чимало зусиль 

10:13 

до того щоб не просто відбулися 



10:15 

перемовини а сьогодні Світові лідери 

10:17 

говорять про те що Росія має відійти до 

10:22 

кордонів 91-го року Росія має 

10:24 

виплачувати репарації і має бути 

10:26 

укладено нові міжнародні зобов'язання 

10:29 

перш за все російською Федерації перед 

10:31 

Україною що вона ніколи більше не 

10:33 

наважиться на нас нападати якщо спробую 

10:35 

знову отримає але бачимо про це говорить 

10:38 

і новий очільник уряду Великої Британії 

10:41 

він про це сказав Ну і власне я ж кажу 

10:43 

про лідерів інших країн і Великої сімки 

10:47 

і Великої двадцятки Я думаю що про це 

10:49 

мова буде До речі йти на цьому 

10:52 

невисокоповажному світовому заході тому 

10:55 

ще раз Хочу сказати що всі перемовини 

10:57 

основні пункти нас є 91-й рік кордони 

11:00 

репарації міжнародні гарантії хоча 

11:04 

насправді найбільша гарантія знову 

11:07 

до улюбленої теми це збройні сили 

11:09 

України 

11:10 

абсолютно з вами погоджуюсь на останок 

11:12 

не так багато часу маємо фактично таке 

11:14 



бліц-опитування по-перше що з Катериною 

11:18 

на якому етапі її демонтаж відбувається 

11:21 

і куди вона вирушить 

11:24 

Катерина давно померла що стосується 

11:27 

цього не пам’ятника як в нього немає 

11:30 

юридичних підсанкцій то я думаю що вона 

11:32 

зійде з свого постаменту бо немає Так що 

11:35 

їй робити 

11:36 

Я так розумію що зараз ще вирішується 

11:39 

коли його голосування призначено є Може 

11:42 

ви знаєте воно вирішено усіх площинах 

11:45 

залишилося лише проголосувати сесії 

11:47 

Одеської міської ради Я впевнений що ці 

11:50 

депутати не зроблять помилок які не 

11:53 

мають права зробити Ну і наостанок бачив 

11:56 

що ви реагували на події вже в Києві не 

11:59 

в Одесі щодо Лаври відео яке ми всі 

12:02 

зараз активно споглядаємо і не можемо 

12:05 

зрозуміти як це досі відбувається у 

12:08 

нашій столиці щоб ви хотіли з цього 

12:10 

приводу сказати 

12:12 

Я дуже дякую Службі безпеки України яка 

12:15 

відреагувала і та Відповідь Яка 

12:18 

пролунала Щодо цієї події вона би на 



12:22 

сьогодні влаштовує тепер справа лише за 

12:24 

результатом А те що Так відбувається для 

12:26 

мене не дивина і З цим треба покінчити 

12:30 

Дякую пане Сергію за те що долучилися 

12:33 

Поговорили на низьку тему зі мною Сергій 

12:36 

Братчук речник Одеського обласного 

12:38 

військову адміністрації в ефірі апостроф 

12:39 

TV 

12:42 

[музика] 
 


